
Skatteudvalget

Til: Økonomi- og indenrigsministeren

Dato: 21. april 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 634
I det omfang det er korrekt, at der i to følgende år skal betales ejendomsskat
af en ejendom (grund), der er udgået som selvstændig matrikel, ønskes oplyst
om ministeren finder en sådan praksis rimelig

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Preben Bang Henriksen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Preben.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand

1/1

Skatteudvalget 2014-15
(Omtryk  - 29-04-2015 - Ændret adressat) SAU Alm.del  Spørgsmål 634
Offentligt


